

Skjærviken båtforening

Styremøtereferrat 8 2023

Dato: 11.09.2023

Sted: Båthavna/Teams

Deltakere:

Marius Einarsen	X
Marianne Davidsen	
Rino Bangor	X
Roger Thorvaldsen	X
Jon Vidar Lauritzen	X
Gro Underhaug	X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferrat(Gro)
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett.
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt.
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?
6. Status samt fremdrift for arbeidsgruppe bryggefront (Rino)
7. Referat fra møte mellom teknisk komitee og styret (Marius/Roger)

Skjærviken båtforening

Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)

Referatet styremøte nummer 7 fra 14.08.2023 ble gjennomgått og det var ingen anmerkninger.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar/Roger/Marius)

Vedlikeholdsplanen og årshjulet ble gjennomgått. Det resterende vedlikeholdet på bryggeanlegget når det gjelder høytrykk og oljing, vil bli utført så fort båtene er tatt opp.

Kranmannen har vært og sett på krana. Reparasjonen er ikke ferdig stillt, men han har gitt dispensasjon til å kunne bruke den som den er til å ta opp båter nå i høst. Vi venter på å få denne dispensasjonen skriftlig.

Det blir mørkt om kvelden nå, og lyskasteren på garasjehuset vil blir slått på i dag, 11.09.23.

3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett?

Marianne var ikke til stedet på møtet, men vil komme med en oppdatering på økonomien til styret i løpet av uka.

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget(Roger)

Flere har kontaktet Roger og har vist interesse for å kjøpe båt plass.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?

Ingen nye sparetiltak.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)

Her har det vært begrenset med fremgang en god stund nå. Vi ligger også etter det som ble avtalt i styremøte 14.08.2023. Så ønsker at styret skal vurdere:

- Er fremdriften akseptabel? Hvis ikke så må det gjøres tiltak.
- Hvis arbeidet ikke er ferdig før løft, skal det da lagres båter i området arbeidet skal gjennomføres i?
- Det vil da gjøre at arbeidet blir forsinket ytterligere. Vi må huske at det var i oktober og november i fjor at vi hadde størst utglidning.

Det er satt inn ekstra tiltak for å bedre fremdrift på prosjektet bryggefront. Jon Vidar vil hjelpe Rino med å tegne skisse, lage budsjett og eventuelt gjennomføre utbedring om styret velger å gå for løsningen.

7. Møte mellom teknisk komitee og styret(Marius og Roger) 11/9-23

Det har vært et møte mellom Teknisk Komitee og styret i dag. Simon Loyd Andersen ble valgt til leder. Referatet fra dette møtet legges ved som vedlegg.